
Invitasjon som ble sendt ut til ansatte ved Kjemisk institutt: 

si din mening om bachelorprogrammet i kjemi og biokjemi 

 

Vi skal evaluere bachelorprogrammet i kjemi og biokjemi nå i høst. Da er perspektivet til dere som 

jobber her viktig. Vi har derfor laget et spørreskjema der vi ber om deres synspunkter på hva dere 

anser som bachelorprogrammets styrker og forbedringsområder. Spørreskjemaet trenger ikke å ta 

lang tid å fylle ut, men det er også plass til å skrive mer hvis du har mye på hjertet. Svar gjerne med 

en gang (før du glemmer det), og senest fredag 10. september. Selve skjemaet finner du på: 

https://nettskjema.no/a/214969 

 

Vennlig hilsen Karoline Fægri, programleder for bachelorprogrammet i kjemi og biokjemi 

 

Nedenfor finner du en gjengivelse av spørreskjemaet. 

 

Evaluering av bachelorprogrammet i kjemi 

og biokjemi 

 

Vi håper du vil ta deg tid til å dele dine synspunkter på bachelorprogrammet i kjemi og 

biokjemi. Svarene vil bli brukt til å evaluere og forbedre programmet. 

Hva ser du som styrkene til bachelorprogrammet i kjemi og biokjemi? 

 
Hva er det viktigste vi kan gjøre for å forbedre bachelorprogrammet i kjemi og biokjemi? 

 
Hvordan opplever du det faglige nivået på kandidater fra bachelorprogrammet i kjemi og 

biokjemi ved UiO som tar mastergrad i din gruppe? 

 
studentene har mangelfullt faglig grunnlag 

 

 
studentene har tilstrekkelig faglig grunnlag 

https://nettskjema.no/a/214969


 

 
studentene har godt faglig grunnlag 

 

 
Jeg har ikke hatt masterstudenter med bakgrunn fra bachelorprogrammet i kjemi og biokjemi 

ved UiO 

Hvis du har utdypende kommentarer til spørsmålet over, kan du skrive dem her: 

 
Er det noe konkret studentene skulle lært mer om i bachelorgraden for å ha et bedre grunnlag? 

 
 


